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VERSLAG 

Van de algemene ledenvergadering van de Algemene Branchevereniging VHS, 

gehouden op donderdag 10 maart 2022, aanvang 14.00 uur, 

Van der Valk hotel Amersfoort-A1 
    

 
 

Vertegenwoordigd zijn:  

 

Erelid Maarten Post 

Erelid  Paul van Leerdam 

AMI  Arthur de Ruiter 

Artitec Wallebroek Maarten Delfortrie 

Artitec Wallebroek Michel Struijk 

ASSA ABLOY Nederland  André Kabel 

BSW Patrick Müller 

DOM Nederland Martin de Wever 

Fuhr Benelux Martijn van Dort 

HMB profit locks & tools Femke Oudshoorn 

Hoppe Angelo van Aken 

Maco Beschläge Harold Wisselink (voorzitter) 

Mauer Nederland Niels Smit 

Metafa Holland Marco Spruijt 

Mul-T-Lock René Jongepier 

SIEGENIA-AUBI Frank Dijkhof 

SIEGENIA-AUBI Marten van Dijk 

Themans Bert van Lieshout 

Venstertechniek Jurgen Rensen 

Algemene Branchevereniging VHS Arjen Koole 
 

 

1) Opening 

De voorzitter, de heer Wisselink, opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Goed 

om weer fysiek bij elkaar te kunnen komen na ruim twee jaar. Helaas zijn er op het laatste 

moment nog een aantal afmeldingen ontvangen, veelal in relatie tot corona, waardoor de 

opkomst iets lager is dan verwacht.  

 

Omdat er een aantal personen voor de eerste maal aanwezig zijn wordt een korte 

voorstelronde gehouden.  

 

2) Ingekomen stukken en mededelingen  

• Kamerbrief inzake uitstel Omgevingswet (WKB)  

• Kamerbrief inzake algemene beleid VRO  

• Kamerbrief inzake nieuwe invoeringsdatum Omgevingswet  

De toegestuurde kamerbrieven zijn alle ter informatie en behoeven geen verdere 

toelichting. 

 

3) Verslag Algemene ledenvergadering 26 november 2020  

Het verslag van de algemene ledenvergadering van 26 november 2020 wordt zonder 

opmerkingen goedgekeurd. 

 

4) Verenigingszaken 

4.1 Bestuurssamenstelling  

4.1.1 (Her)benoeming bestuursleden 
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Conform de statuten worden bestuursleden benoemd voor een periode van twee jaar en 

zijn daarna herkiesbaar. Voor dit jaar geldt dat de termijn van mevrouw Oudshoorn en 

de heer De Ruiter afloopt. Beiden hebben aangegeven herkiesbaar te zijn. Er zijn geen 

andere kandidaten die zich gemeld hebben. 

 

De vergadering gaat unaniem akkoord met de herbenoeming van mevrouw Oudshoorn 

en de heer De Ruiter. 

 

4.2 Financiën  

4.2.1 Jaarcijfers 2020  

De jaarcijfers over 2020 zijn in juni 2021 reeds per e-mail toegestuurd. Er zijn vanuit 

de aanwezigen geen vragen over de inhoud. Het positieve resultaat van ruim € 

100.000,- wordt vooral veroorzaakt door een subsidie van de Stichting SKG, inkomsten 

uit de Beveiligingswijzer en minimale reiskosten vanwege corona. De jaarcijfers worden 

door de vergadering goedgekeurd en er wordt decharge verleend aan de Federatie 

Veilig Nederland voor het gevoerde financiële beheer.  

 

4.2.2 Vaststelling begroting 2022 en contributie 2022  

De heer Koole geeft een toelichting op de begroting voor 2022. Er zijn een aantal 

posten toegevoegd voor projecten en circulaire geveleconomie, om zodoende de kosten 

die hiervoor gemaakt worden beter inzichtelijk te krijgen. Dit is mede relevant omdat 

de van SKG ontvangen subsidie gelabeld is om te besteden aan projecten op het gebied 

van kwaliteit en duurzaamheid.  

 

Ook zal dit jaar de herziening van de EPD’s plaatsvinden. Omdat hier jaarlijks een 

bijdrage voor wordt betaald zullen de kosten hiervoor ten laste van het vermogen 

worden gebracht.  

 

Voorstel is om de contributie gelijk te houden aan 2021 op € 7.000,- en om de bijdrage 

voor de EPD’s te verlagen met € 250,- 

De vergadering gaat unaniem akkoord met het vaststellen van de begroting en stemt in 

met de contributiebedragen.  

 

De contributie zal zoals gebruikelijk geint worden in twee termijnen. De eerste factuur 

zal naar verwachting medio april worden verstuurd.  

 

4.2.3 Voorlopig financieel overzicht 2021  

De heer Koole geeft een korte toelichting op het voorlopige financiële overzicht voor 

2021. Er is wederom een flink bedrag aan subsidie ontvangen van de stichting SKG. 

Ook waren in 2021 de reiskosten nog minimaal. Hierdoor is er een verwacht positief 

resultaat van ongeveer € 69.000,-. 

 

4.3 Lidmaatschapszaken 

De Wisselink geeft aan dat per 1 januari 2021 Buva homecare systemen is toegetreden tot 

de VHS. Helaas hebben zij zich voor deze vergadering af moeten melden.  

 

Daarnaast zijn er op dit moment contacten met iLoq en Maasland. De heer Koole geeft aan 

dat indien er bij de leden suggesties zijn voor bedrijven die benaderd kunnen worden deze 

uiteraard welkom zijn.  

 

4.4 Federatie Veilig Nederland 

De heer Dijksterhuis zit namens de VHS in het bestuur van de Federatie Veilig Nederland.  

Op 13 en 14 april 2022 organiseert de Federatie een Firesafety & Security Event. Een 

aantal VHS-leden is hier ook met een stand aanwezig. 
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4.4.1 MVO standaard  

De Federatie heeft ook een eigen MVO standaard die leden kunnen gebruiken. Het is 

een eigen verklaring, waarbij na invulling van het document er MVO certificaat wordt 

verstrekt. Omdat de leden van de VHS ook automatisch lid zijn van de Federatie kunnen 

zij hier ook gebruik van maken.  

 

Deze regeling is laagdrempeliger dan de VHS regeling, die door SKG-IKOB wordt 

uitgevoerd.  

 

5) Verslag activiteiten/deelnames  

a) VHS Werkgroepen en projecten  

De heer Koole geeft een toelichting op verschillende werkgroepen die actief zijn binnen de 

VHS. De algemene werkgroep kwaliteit en regelgeving kent nog steeds een hoog opkomst 

percentage van ruim 20 personen per vergadering. Daarnaast is er een werkroep BIM XML-

software actief waarin naast een aantal VHS-leden ook vertegenwoordigers van een aantal 

software leveranciers participeren.  

 

Samen met de VMRG en SKG-IKOB loopt er ook een project voor wind- en waterdichtheid. 

Hier wordt gewerkt aan een gezamenlijk protocol. Het concept hiervoor is gereed en zal nu 

eerst besproken worden binnen de verschillende achterbannen. Aansluitend zal hierover 

ook het gesprek aangegaan worden met partijen die in de markt actief zijn op dit gebied, 

zoals bijvoorbeeld Ketlitz.  

 

i) Circulaire (gevel)economie  

De heer Koole geeft een korte toelichting op de stand van zaken van het project 

circulaire geveleconomie, waarin de VHS samen met de andere gevelbranches 

participeert. Medio april moet duidelijk worden of er een akkoord gesloten kan gaan 

worden en er ook voldoende financiële onderbouwing is om met het project van start te 

gaan. 

 

ii) Memo collectieve brandroeven  

De heer Koole geeft een toelichting op hoe een en ander tot stand is gekomen. De 

toegestuurde notitie behelst en de gevraagde instemming behelst voor dit moment niet 

meer dan dat de werkgroep en het bestuur de ruimte krijgen om met dit project verder 

te gaan en de gedefinieerde vijf typen gevelelementen op brandwerendheid te laten 

beproeven.  

 

Grote meerwaarde hiervan is dat de testrapporten eigendom worden van de VHS en 

door de individuele leden tegen een geringe vergoeding gebruikt kunnen worden om te 

combineren met eigen producten waar aanvullend voor getest is of al testrapporten 

voor beschikbaar zijn. 

 

Er wordt uitvoerig stil gestaan bij de risico’s en ook de vraag of dit vanuit het collectief 

moet worden gedaan. De heer Van Dort vraagt naar de keuze van de elementen en 

geeft aan dat zij als Fuhr hun werk al gedaan hebben en weinig belang hierbij hebben.  

Aangegeven wordt dat met betrekking tot de keuze van de elementen er gekeken is 

naar de meest voorkomende typen houten gevelelementen, rekening houdend met het 

feit dat niet alle typen en varianten getest kunnen worden. Om te voorkomen dat leden 

die hun werk al gedaan hebben indirect door dit project benadeeld worden is in het 

voorstel meegenomen dat leden die gebruik van de testrapporten willen maken hier een 

vergoeding voor moeten betalen. Om uiteindelijk een groot deel van de kosten terug te 

verdienen ook. Wel is het zo dat de vereniging collectieve belangen behartigt van 

zoveel mogelijk aangesloten bedrijven en dit project voor een groot aantal leden en ook 

voor de vereniging erg interessant is.  
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De heer Van Lieshout merkt nog op dat het ook goed is dat de vereniging en de leden 

laten zien dat zij hun verantwoordelijkheid nemen voor dit onderwerp. Dit kan ook naar 

de markt toe goed uitgedragen worden.  

De heer Spruijt geeft aan dat hij graag wil participeren in de werkgroep, dit wordt 

toegezegd.  

 

Met betrekking tot de keuze van het hang- en sluitwerk zullen alle leden aangeschreven 

worden met de vraag of zij hier in mee willen lopen. Duidelijk is wel dat er keuzes 

gemaakt moeten worden voor de vijf beproevingen. 

 

De vergadering gaat na discussie en beantwoording van de vragen unaniem akkoord 

met het voorstel en stemt in met het gevraagde mandaat om de kosten voor de vijf 

brandproeven en voorbereidende werkzaamheden hiervoor te maken na akkoord van 

het bestuur.  

 

b) VHS PR-activiteiten  

De heer Koole geeft een overzicht van de pr-activiteiten die vanuit de vereniging zijn 

geïnitieerd inclusief communicatie naar de leden. Ook wordt het geïntroduceerde bewijs 

van lidmaatschap en de aanpassing van het logo nog benoemd.  

 

i) Nieuwe VHS publicaties 

Naast de gepubliceerd Nederlandstalige en Engelse versies van de algemene richtlijnen 

gebruik en onderhoud hang- en sluitwerk zijn er ook twee nieuwe informatiebladen 

gepubliceerd voor mechatronische cilinders en mechatronisch deurbeslag.  

 

Ook is afgelopen week de nieuwe versie van de Hang- en sluitwerk beveiligingswijzer 

gepubliceerd. Er zijn fysieke exemplaren voor de aanwezigen beschikbaar. De 

beveiligingswijzer zal ook online beschikbaar gesteld worden.  

 

ii) Memo VHS LinkedIn pagina  

De VHS heeft al een aantal jaren een eigen LinkedIn pagina. Vanuit het bestuur is de 

wens uitgesproken om hier meer met te doen en vooral ook het bereik hiervan te willen 

vergroten. Om dit te bereiken is gekeken naar een andere branchevereniging waar ze 

alle leden individueel gepresenteerd hebben. Het voorstel is om dit ook in VHS verband 

te doen. Leden kunnen dit bericht dan zelf ook via de eigen bedrijfspagina delen. 

De vergadering gaat hier unaniem mee akkoord.  

 

Een verzoek voor het aanleveren van informatie zal separaat verstuurd worden. 

Uiteraard is deelname op vrijwillige basis.  

 

c) Externe commissies en contacten 

i) ARGE 

De heer Koole geeft aan dat vanuit ARGE is gecommuniceerd dat begonnen gaat 

worden met de herziening van de EPD’s. 

Daarnaast zijn er werkgroepen actief voor Smart Door Locks (Arjen Koole) en Lead 

Reduction (André Kabel) waarin door de VHS geparticipeerd wordt.  

 

ii) NEN/CEN 

De ontwikkelingen op nationaal en internationaal normalisatie gebied worden kort 

toegelicht. Stilgestaan wordt bij de trage voortgang met betrekking tot de herziening 

van de CPR en de consequenties die dit ook heeft voor de normen die hieronder vallen.  
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iii) CCV – PKVW  

In 2021 is een nieuwe samenwerkingsovereenkomst met het CCV gesloten, waardoor 

de leden VHS gebruik kunnen blijven maken van het logo en ook op de website vermeld 

worden.  

 

Daarnaast wordt op 29 juni 2022 weer een Veilig Wonen Dag georganiseerd, hier 

kunnen de leden van de VHS gratis met een stand aan deelnemen. Op dit moment zijn 

er 11 leden die zich hebben aangemeld. Geïnteresseerden die zich nog niet hebben 

opgegeven kunnen zich hier bij de heer Koole voor melden. 

 

iv) SKG-IKOB 

• Resultaat inventarisatie aanpassing eisen testmethode cilindertrekken 

De heer Koole presenteert de resultaten van de inventarisatie onder de leden naar 

aanleiding van het voorstel om de testmethode voor cilindertrekken aan te passen. 

Uiteindelijk is na vier reminders van 15 leden een reactie ontvangen. Waarbij door 

10 leden tegen aanpassing is gestemd en door 5 leden voor aanpassing. Op basis 

hiervan is conform de statuten het voorstel om tegen dit voorstel te stemmen.  

 

De motivatie en inhoudelijke onderbouwing hiervoor zal wordt besproken in de 

werkgroep kwaliteit en regelgeving en meer specifiek met de vertegenwoordigers 

van de VHS hierin die ook zitting hebben in het college van deskundigen. 

De vergadering gaat hiermee akkoord.  

 

Aanvullend hierop merkt de voorzitter op dat binnen het bestuur ook is gesproken 

over het feit dat het moeizaam is om reacties vanuit de leden te krijgen. Waarbij in 

ieder geval gesteld is dat het niet nodig moet zijn om meerdere herinneringen te 

moeten versturen. Afgesproken is dan ook dat in het vervolg nog maar maximaal 

één herinnering wordt verstuurd en dat hierbij wordt aangegeven hoe het uitblijven 

van een reactie zal worden geïnterpreteerd.  

  

v) Overige contacten 

• Save the date branche golfdag  

De datum voor de met de Vertaz samen georganiseerde golfdag is voor dit jaar 

vastgesteld op 17 mei 2022. Een officiële uitnodiging hiervoor volgt nog. 

 

6) Prioriteiten/activiteiten 2022 

Tot slot geeft de heer Koole een toelichting op de voor dit jaar geplande activiteiten van de 

vereniging.  

 

7) Rondvraag 

De heer Rensen vraagt waarom de bestanden voor de vergadering maar een week beschikbaar 

zijn om te downloaden, en ook kon hij ze niet vinden op de website van de VHS. 

De heer Koole geeft aan dat met de gratis versies van We transfer en Transfer XL dit beperkt 

is tot een week. Het is ook niet doenlijk om voor meerdere platforms een abonnement te 

nemen.  

 

Voor de werkgroep kwaliteit en regelgeving worden de stukken altijd ook op het besloten 

gedeelte van de website geplaatst, voor de ledenvergadering is dit inderdaad echter niet 

gebeurd.  

 

Na discussie over hoe hier in de toekomst mee om te gaan en wat voor iedereen een werkbare 

methode is wordt besloten dat in het vervolg de documenten alleen nog via het besloten 

gedeelte van de website gedeeld zullen worden.  
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Alle leden kunnen hierop inlogen en zelf ook het wachtwoord aanpassen. Indien dit onverhoopt 

niet lukt kan altijd met de heer Koole contact opgenomen worden.  

 

8) Datum volgende vergadering en sluiting 

De volgende algemene ledenvergadering wordt gehouden op donderdag 24 november 2022, 

aanvang 13.00 uur, de locatie wordt nog bepaald.   

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering met dank aan de aanwezigen 

voor hun aanwezigheid en de goede discussies.  
 


